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Styrelsemöte 2024-05-16 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Göran Abel, Johanna Bygdell, Ulf Lindahl och Kicki Lindström 
Tid och plats: 18:00-20:00, HOK-stugan, Härnösand 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Johanna Bygdell valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemötet 10 april gicks igenom.
 

5. Ekonomisk rapport 
Medlemsavgifter 
Utskick till medlemmarna har gjorts för 2024. 
 
Inkomna bidrag 
Sökta medel för HittaUt resp. kartbidrag har inkommit från kommunen. 
 
Materialinköp 
Ny startklocka behöver inköpas inför USM. Diskussion huruvida ev. kostnad för detta ska bokföras 
under USM-budget eller annat materialinköp i HOK. Även en ny termoskrivare behöver inköpas. 
 
Styrelsen beslutar att 

- HOK köper två nya startklockor, en riktigt bra och en av enklare modell. De bokförs under 
klubbens allmänna materialinköp. 

- Ny termoskrivare inköps. 
 

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
USM, Hitta Ut, Ungdoms- och vuxenträning, Veckans bana, Leader Vårdkasen 
USM-organisationen i HOK träffade under veckan en coach från orienteringsförbundet. Vårens 
verksamheter inom HOK är i gång. Inget nytt har hänt inom Leaderprojektet under vintern. 
 
Avverkningsplaner på Fälleberget och Vårdkasen 
Kommande avverkning på Fälleberget förskjuts till efter sommaren, vilket är positivt för planerad 
USM-träning och HittaUt under 2024. Avverkningsplaner på Vårdkasen i tävlingsområdet för USM 
har tyvärr upptäckts nyligen. 
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HOK´s hemsida 
Uppdatering av namn etc. behöver göras. 
 
Städning av HOK-stugan 
Stugkommittén behöver ordna ny städlista med instruktion och avbockning. 
 
Klubbresa/läger Hälsingland 6 – 9 juni 
Anmälningsfunktionen via kanslietonline fungerar inte optimalt. Anmälan kommer därför ske via 
Eventor även framöver. 
 
Rikslägret Idre 23 – 28 juni.  
Lollo åker med som ledare. Fyra deltagare från HOK följer med. 
 

7. Inkomna ärenden för behandling 
Förfrågan från kommunen 
Ansökan bidrag för verksamhet för personer 80+ har inkommit. HOK kommer inte att svara på 
frågan. 
 
Mark- och kartansvarig 
Ny markansvarig behövs inom HOK samt ny huvudansvarig för kartor. Information om uppdraget 
som kartansvarig kan gärna marknadsföras på hemsidan. 
 
Utbildningsansvarig i HOK 
Kort diskussion om behov. Kontakt med RF-SISU är ett område där det vore praktiskt med en 
specifik kontaktperson för HOK. 
 
Dokumentet ”Regler för avgifter och ersättningar” 
Förslag till justeringar i dokumentet diskuterades. 
 

8. Nyhetsbrev 
Kicki gör ett utkast. 
 

9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor noterades. 
 

10. Förberedelser och ärenden till nästa möte 
Inga särskilda ärenden fanns att notera till nästa möte. 
 

11. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är ons 19 juni kl 18-20. Kommande möten är 14/8, 11/9, 9/10, 20/11 och 11/12. 
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12. Mötet avslutas 
Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.  
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Göran Abel   Johanna Bygdell 
sekreterare   ordförande    justerare 


